



國立高雄師範大學·華語文教學研究所
GRADUATE INSTITUTE OF TEACHING CHINESE AS A SECOND/FOREIGN LANGUAGE
NATIONAL KAOHSIUNG NORMAL UNIVERSITY

802 高雄市苓雅區和平一路 116 號 . TEL: 886-7-7172930 ext. 2522. <http://c.nknu.edu.tw/tcsl/>
No.116, Heping Rd., 1st Sec., Lingya District, 802 Kaohsiung, Taiwan, R.O.C.

第七屆「漢字與漢字教育」國際研討會
正式邀請函

陸冠州 先生鈞鑒：

由臺灣高雄師範大學華語文教學研究所、經學研究所、臺東大學華語文學系、文藻外語大學應用華語文系暨華語文教學研究所、中國北京師範大學民俗典籍文字研究中心、中國香港大學中文教育研究中心、韓國漢文教育研究所、漢字漢文教育學會、漢文教育學會、高麗大學校漢字漢文研究所、大東漢文學會、日本東京學藝大學合辦之第七屆「漢字與漢字教育」國際研討會，經過數月籌備，現已準備就緒。閣下於本研討會提交之論文摘要，已獲大會評審接納為口頭論文發表。今特以專函邀請 閣下蒞臨。並將相關事項奉告如下：

一、 發表者基本資訊確認

主題	越南學生學習漢語的認知模式與策略—以識寫分流教學為例
發表者	陸冠州

請確認以上訊息，若有誤，請電郵至 nknucourse@gmail.com

二、 地點：高雄師範大學、文藻外語大學

日期：2017 年 1 月 5 日（星期四）會前觀課活動

2017 年 1 月 6-8 日（星期五至日）會議

三、 會議將於 2017 年 1 月 6 日（星期五）上午正式開幕，至 1 月 8 日（星期日）結束。
2017 年 1 月 5 日（星期四）13:30 始報到，報到地點：高雄師範大學文學院 1 樓（高雄市苓雅區和平一路 116 號）。

四、 閣下須於 **2016 年 11 月 30 日前**，完成網上報名程序，以確定參與意向，詳情請瀏覽研討會網頁（<http://icher2017.cacler.hku.hk/?lang=zh> [與會手續]）。

五、 閣下修正之摘要（韓文或中文、英文）與全文，於 2016 年 11 月 20 日前，電郵至 nknucourse@gmail.com，可收錄於研討會論文集電子檔，俾與會者閱覽。提交論文全文與否，尊重各人意願。優秀全文論文可推薦至韓國發行之**漢字與漢字教育期刊**，論文格式請參考研討會網頁

http://icher2017.cacler.hku.hk/wp-content/uploads/2016/07/Paper-format_20160707.pdf

六、 閣下之論文發表時間須在 **20 分鐘**內完成。詳細的會議程序稍後將於網上公佈。以中文發表論文者，PowerPoint (PPT) 展示應有英文對應；以英文或韓文發表論文者，PPT 展示應有中文對應。

七、 主辦單位合作之住宿酒店為高雄商旅、高雄統茂松柏大飯店、高雄福華大飯店等，相關訂房聯繫人與優惠房型資訊，請參照



國立高雄師範大學·華語文教學研究所
GRADUATE INSTITUTE OF TEACHING CHINESE AS A SECOND/FOREIGN LANGUAGE
NATIONAL KAOHSIUNG NORMAL UNIVERSITY

802 高雄市苓雅區和平一路 116 號 . TEL: 886-7-7172930 ext. 2522. <http://c.nknu.edu.tw/tcsl/>
No.116, Heping Rd, 1st Sec., Lingya District, 802 Kaohsiung, Taiwan, R.O.C.

<http://icher2017.cacler.hku.hk/index.php/accommodation/?lang=hk>

八、 如有其他疑問，請電郵至 nknucourse@gmail.com。

第七屆漢字與漢字教育國際研討會籌委會 全敬邀
台灣方主席暨高雄師範大學華語文教學研究所所長鍾鎮城

(代章) 鍾鎮城

2016 年 10 月 15 日





國立高雄師範大學 · 華語文教學研究所
GRADUATE INSTITUTE OF TEACHING CHINESE AS A SECOND/FOREIGN LANGUAGE
NATIONAL KAOHSIUNG NORMAL UNIVERSITY

802 高雄市苓雅區和平一路 116 號 . TEL: 886-7-7172930 ext. 2522. <http://c.nknu.edu.tw/tcsl/>
No.116, Heping Rd, 1st Sec., Lingya District, 802 Kaohsiung, Taiwan, R.O.C.

Invitation to the 7th International Conference
on Han Characters Education and Research

Dear Sir/Madam,

I'm grateful to inform you that your submitted abstract has been accepted for Oral Presentation at the above conference. On behalf of the Conference Organizing Committee, we are pleased to invite you to attend the 7th International Conference on Han Characters Education and Research which will be held at Kaohsiung, Taiwan, from 5th to 8th January of 2017. The Conference is hosted by National Kaohsiung Normal University, Wenzao Ursuline University of Languages; National Taitung University; The Korea Association for Han-Character and Classical Written Language Education; Institute of Chinese characters & Korean literature in classical Chinese, Korea University Society for Korean Classical Chinese Education; Centre for Advancement of Chinese Language Education and Research, Faculty of Education, the University of Hong Kong; Ethnic Research Centre for Folklore, Classics and Chinese Characters, Beijing Normal University, P. R. C.; Han Character Education Research Center; Tokyo Gakugei University. Below are the details for your kind attention:

Presenter information check

Title	越南學生學習漢語的認知模式與策略—以識寫分流教學為例
Author	Lu Kuan Chou

Please check the above details of your presentation carefully. If there are any corrections please inform us as soon as possible by emailing to nknucourse@gmail.com.

Location

National Kaohsiung Normal University,
Heping Campus: No.116, Heping 1st Rd.,
Lingya District, Kaohsiung City 80201, Taiwan R. O. C.

Wenzao Ursuline University of Languages
900 Minsu 1st Road Kaohsiung 807, Taiwan R.O.C.

Date

- Pre-conference activity (School visit): January 5th afternoon.
- Conference Date: from January 6th to 8th, 2017 (Thursday to Sunday).
- The conference will formally open on January 6th (Friday) morning and close on January 8th (Sunday) noon.

Registration

- Please complete the online registration form by November 30th, 2016 to confirm your participation.
- Conference registration opens at 1:30 p.m. on January 5th and 8:30 a.m. on January 6th.
- Registration counter is located on the 1st floor of College of Liberal Art, National Kaohsiung Normal University



國立高雄師範大學 · 華語文教學研究所
GRADUATE INSTITUTE OF TEACHING CHINESE AS A SECOND/FOREIGN LANGUAGE
NATIONAL KAOHSIUNG NORMAL UNIVERSITY

802 高雄市苓雅區和平一路 116 號 . TEL: 886-7-7172930 ext. 2522. <http://c.nknu.edu.tw/tcsl/>
No.116, Heping Rd, 1st Sec., Lingya District, 802 Kaohsiung, Taiwan, R.O.C.

Abstract re-Submission

- a. In order to present your paper in a 20 minute time slot, please re-submit your abstract (in Korean or Chinese and English) no later than November 20th, 2016 via e-mail (nknu-course@gmail.com). Please read Full Paper Submission Guideline carefully (http://icher2017.cacler.hku.hk/wp-content/uploads/2016/07/Paper-format_20160707.pdf). Please note that the submission of full paper is not a mandatory requirement, but the full papers submitted may be recommended to publish on Association for Education of Chinese Character (Korea).

Accommodation

Rooms have been reserved at the conference hotel at specially negotiated rates. For more details, and to make a booking, please access the accommodation page on the conference website at: <http://icher2017.cacler.hku.hk/index.php/accommodation/>

We look forward to seeing you at the 7th International Conference on Han Characters Education and Research. Please do not hesitate to contact us if you have any questions and we look forward to receiving your completed registration.

Yours sincerely,
Organizing Committee,
The 7th International Conference on Han Characters Education and Research
October 15th, 2016

鍾鎮城

